

急重症醫學研究所博士班

110 學年度

最低修業年限	二年
應修學分數	18
逕博應修學分數	30 (含碩、博士班學分)
應修(應選)課程及符合畢業資格之修課相關規定	<p>(一). 必修科目：進階急診醫學2學分、進階重症醫學2學分、研究設計及論文撰寫1學分、博士論文研究初報(博一)4學分、博士論文進度報告(博二)4學分、及學術研究倫理課程0學分，共13學分。</p> <p>(二). 選修科目：選修科目及選課範圍以本校教務處當學期公告之研究所課程表為準。</p> <p>(三). 選課、加退選課需與指導教授討論後依本校學則及相關規定辦理。</p> <p>(四). 博士班修業期限以二至七年為限。</p> <p>(五). 博士班研究生至少應修畢十八學分，其中包含本所訂定之必修科目學分；碩士班研究生逕修讀博士學位者，至少應修畢三十學分(含碩、博士班學分)。博士班研究生論文學分(十二學分)另計。</p> <p>(六). 博士班研究生可依本校「學生抵免學分要點」申請抵免或免修。</p>

Institute of Emergency and Critical Care Medicine Ph. D. Program
Academic Year 2021

Mini. Term of Study	Two Years
Minimum Credits	18 Credits
Minimum Credits for Direct-Entrance Ph.D.	30 Credits (Including credits for Master and Ph.D programs)
Curriculum and Regulations	<p>(1). Compulsory subjects: 2 credits for Advanced Emergency Medicine, 2 credits for Advanced Critical Care Medicine, 1 credit for Research Design and Thesis Writing, 4 credits for Research Review of Thesis - PhD Program (doctorate one), and Progress Report - PhD Program (doctoral second) 4 Credits, and 0 credits for Academic Research Ethics Courses, a total of 13 credits.</p> <p>(2). Elective subjects: The elective subjects and the scope of elective courses are subject to the graduate school curriculum announced by the Academic Affairs Office of the school in the current semester.</p> <p>(3). Course selection, addition and withdrawal of courses must be discussed with the instructing professor and processed in accordance with the school's academic rules and relevant regulations.</p> <p>(4). The period of study for the doctoral program is limited to two to seven years.</p> <p>(5). Doctoral students should complete at least 18 credits, including credits for compulsory subjects set by the institute; for masters students to pursue a doctoral degree, they should have at least 30 credits (including credits for master and doctoral classes) . The thesis credits for doctoral students (twelve credits) are not included.</p> <p>(6). Doctoral students can apply for credit or exemption in accordance with the relevant measures of our school.</p>